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PROTOKÓŁ                                
z LVII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 29 grudnia 2023  roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu  29 grudnia 2023 r. o godz. 11.00 w sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się LVII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając członków Zarządu, radnych, zaproszonych gości, 
Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu i pracowników Starostwa Powiatowego w Czarnkowie.  

Następnie Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych 
uczestniczy 17 radnych, co stanowi 80,95 % ogółu radnych, nieobecnych 4 radnych, a zatem Rada jest 
władana do podejmowania uchwał przewidzianych projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Izabela 
Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew Paszko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego porządku obrad? 

Zmian nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku zaproponowanego przez Przewodniczącego 
Rady. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

- 17 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2023-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036, który radni 
otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja  jednomyślnie 
wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2023-2036, 6 głosami za, przy 6 obecnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

-   16 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
- 0 głosów przeciwnych, 
- 1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LVII/355/2023  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2023-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, który radni otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają 
pytania  w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, 6 głosami za, przy 6 obecnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

-  17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr LVII/356/2023  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok  została podjęta    
i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, który radni 
otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają pytania  w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat proponowanej 
uchwały.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały dotyczący emisji obligacji. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania   
i wykupu. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

-  17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr LVII/357/2023  w sprawie zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

d) określenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
określenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023, który radni otrzymali drogą 
elektroniczną, czy radni mają pytania  w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat proponowanej 
uchwały.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały dotyczący wydatków niewygasających. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie określenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

-  17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr LVII/358/2023 w sprawie określenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

e) planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych 
Rady Powiatu do końca kadencji w 2024 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie planu 
pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu do końca 
kadencji w 2024 roku, który radni otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają pytania, sugestie, co do 
planu pracy? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady 
Powiatu do końca kadencji w 2024 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Zygmunt Jasiewicz, Piotr Ławiński, Zbigniew 
Paszko ):  

-  17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała Nr LVII/359/2023 w sprawie planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu 
pracy Komisji Stałych Rady Powiatu do końca kadencji w 2024 roku została podjęta i stanowi załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.  

 Starosta przedłożył radnym informację z pracy Zarządu Powiatu z dnia 28 grudnia 2023 r. Otóż,   
w sprawach z zakresu zdrowia i współpracy społecznej rozmawiano o szczepieniach przeciw Covid-19. Na 
stronach ministerialnych też pewne informacje można na ten temat znaleźć. Od 1 grudnia 2023 r. do 
szczepień są upoważnione apteki ogólnodostępne i poz-y (podstawowa opieka zdrowotna). Problem 
polega na tym, że ani na apteki ani na poz-y powiat nie ma żadnego wpływu. Na terenie naszego powiatu 
żadna z aptek nie podjęła tematu w zakresie szczepień przeciw Covid-19. Jeśli chodzi o poz-y to są poz-y 
klasyczne - lekarz rodzinny waz z zespołem i są też poz-y, które prowadzi szpital i w naszym powiecie taki 
poz prowadzi Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, Szpital w Trzciance poz-u nie posiada. 
Czarnkowska placówka posiada poz we Wronkach i ten poz przez działania dyrekcji Szpitala świadczy  
usługi w zakresie wykonywania szczepień przeciwko Covid-19 na terenie Wronek ale jednocześnie może te 
usługi świadczyć dla całego powiatu, ale tylko i wyłącznie w czarnkowskim szpitalu. Powiat nie może 
nakazać aby Szpitale prowadziły szczepienia przeciwko Covid-19. Zarząd Powiatu zaniepokojony jest 
faktem, że na terenie powiatu tych podmiotów wyznaczonych przez Ministerstwo Zdrowia do 
prowadzenia szczepień nie ma. Do wiadomości, za 1 szczepienie podmiot otrzymuje 31 zł. 
Zainteresowanie szczepieniem przeciw Covid-19 na dzień dzisiejszy jest średnie, a nawet małe.  

W sprawach  z zakresu mienia powiatu  pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektora Zespołu Szkół   
w Krzyżu Wlkp. o wynajem sali gimnastycznej na rzecz Wielkopolskiej Akademii Sztuk Walki w Łokaczu 
Małym. Szkoła od lat wynajmuje pomieszczenia na rzecz tego podmiotu. 

Omawiano sprawy, które były dzisiaj przedstawione na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz 
na dzisiejszej Sesji. Omawiano projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036; zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 
rok; zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania   
i wykupu; określenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 

 Starosta dopowiedział, że po dzisiejszej Sesji Zarząd Powiatu będzie miał ostatnie w tym roku  
posiedzenie, aby ostatecznie zamknąć budżet roku 2024.  

 Starosta poinformował radnych, iż w dniu wczorajszym, tj. 28 grudnia br., Zarząd Powiatu 
uczestniczył w oficjalnym, publicznym pożegnaniu Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
Pana Macieja Kubaciego, które miało miejsce w Miejskim Centrum Kultury w Czarnkowie u Pana dyrektora 
Jana Pertka. Również na dzisiejszą Sesję zaproszony została Pan Komendant, aby Rada Powiatu mogła go 
pożegnać. Komendant pełni swoje obowiązki do 2 stycznia 2024 r., po tym dniu przechodzi na emeryturę. 
Nie ma jeszcze wyznaczonej osoby, która zajmie to stanowisko. Również do Starosty dotarło pismo 
informujące, iż z powodu przejścia na emeryturę rezygnację ze stanowiska złożył również Komendant 
Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej p. Matczak. Kto będzie jego następcą, tego też na dzień 
dzisiejszy nie wiadomo.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Pana Starosty? 

Pytań nie zgłoszono.  

Ad.5 

Interpelacje radnych.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie składając 
interpelację? 

Radni nie złożyli interpelacji. 
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Ad.6 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie, czy radni mają 
wolne głosy i zapytania? 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Ad.7 

Sprawy różne. 
 Przewodniczący Rady poinformował radnych, o organizowanym w styczniu 2024 roku Spotkaniu 
Noworocznym, które, co jest tradycją, organizowane jest przez Związek Pracodawców i Starostę 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego. W związku z tym Przewodniczący zaprosił radnych do udziału w tym 
spotkaniu. Następnie Przewodniczący podziękował radnym za aktywność w minionym roku, za 
konsekwencję w działaniu, za godne reprezentowanie swoich wyborów. Życzył radnym tej samej 
aktywności, albo jeszcze większej, w roku następnym, a ponieważ jest to rok wyborczy życzył wszystkim 
tym, którzy zamierzają się ubiegać o kolejny mandat, żeby im się powiodło, żeby dalej mogli 
reprezentować swoich wyborców. W związku z tym, że jest końcówka roku, na ręce radnych złożył 
życzenia dla ich rodzin, na ręce pracowników powiatu dla ich rodzin również. Przewodniczący złożył  
życzenia dla mieszkańców powiatu, życząc przede wszystkim zdrowia, bo zdrowie jest najważniejsze dla 
wszystkich, ale też żeby się szczęściło, żeby konsekwentnie dalej osiągać swoje cele. Niech ten rok 2024 
dla wszystkich będzie szczęśliwy. 
 Dalej głos zabrał Starosta, który również dołączył się do słów Przewodniczącego Rady. Starosta 
szczególnie chciał podziękować Radzie Powiatu. Tak jak na początku kadencji zapowiadało się, że może 
być bardzo gorąco i niecierpliwie, tak okazuje się, z czego Starosta się bardzo cieszy, że radni Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego tej kadencji, w ocenie Starosty, są najlepszym zespołem radnych o dużym 
doświadczeniu i dużej odpowiedzialności za słowa, za czyny, za podejmowane decyzje. Taka ocena 
funkcjonuje w naszej społeczności powiatowej i za to Starosta z całego serca dziękował. Życzył aby do 
końca tej kadencji radni dotarli w takiej kondycji i z takim obrazem zamknęli tą kadencję. Co do wyborów, 
życzył każdemu z radnych i sobie również, żeby te ławy przez nich zostały zasiedlone. Starosta 
podziękował całemu zespołowi Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiemu, bo to jest skład, który 
podejmuje pewne decyzje i podejmuje je zazwyczaj jednogłośnie. Podziękował również całemu zespołowi, 
bez którego nie byłoby porządnych wyników finansowych - Wydział Finansowy, pracownicy Starostwa   
i jednostki organizacyjne. Szczególne podziękowania Starosta złożył Prezydium Rady Powiatu   
z Przewodniczącym Rady Wiesławem Maszewskim na czele. Jest to osoba, która posiada duże 
doświadczenie w pracy samorządowej i dlatego też nie ma i nie było problemów z wzorowym 
prowadzeniem obrad Rady Powiatu. 
 Przewodniczący Rady podziękował Staroście i ogłosił 15 minut przerwy. 

 Po 15 minutach obrady wznowiono. 

 Głos zabrał Starosta, który przypomniał radnym, iż w dniu wczorajszym, tj. 28 grudnia, 
społeczność obywatelska naszego powiatu pożegnała Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej Pana Macieja Kubackiego. W związku z tym Komendant zaproszony został również na dzisiejszą 
Sesję, aby Rada Powiatu mogła Pana Komendanta pożegnać. Pan Maciej Kubacki podjął decyzję   
o przejściu na emeryturę, decyzję podjął z pełną odpowiedzialnością, w wieku 52 lat. W tym momencie 
Starosta, Przewodniczący Rady i Komendant Powiatowy Policji w Czarnkowie złożyli podziękowania 
Komendantowi Kubackiemu za wszystko czego dokonał na rzecz powiatu. Dokonano podziękowań 
wręczając symboliczną wiązankę kwiatów oraz list gratulacyjny.  
 Następnie głos zabrał Komendant Powiatowy PSP m.in. dziękując Radzie Powiatu za zaproszenie  
na dzisiejszą Sesję, dziękując za pożegnanie, za dotychczasową służbę. Oprócz tego, że decyzja o przejściu 
na emeryturę była wyważona, osobista i poparta pewnymi argumentami to nie była ona łatwa. Decyzja ta 
była niezwykle trudna, bo po 30 latach służby, chodzenia w mundurze, spotykaniu wielu ludzi na swojej 
drodze zawodowej, rozwiązywaniu wielu spraw, to są niełatwe rzeczy. To co udało się zrobić dla 
bezpieczeństwa mieszkańców powiatu, to osoba Komendanta pewny wpływ na to miała, Komendant 
pewne decyzje musiał podejmować, natomiast należy tu podkreślić fakt współpracy z samorządem 
powiatowym i jednostkami samorządu terytorialnego. Komendant podziękował samorządom za 
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współpracę, za poczucie świadomości związanej z tym, że bezpieczeństwo jest naprawdę ważne zwłaszcza 
jeśli chodzi o ludzi. Podziękował za wsparcie w działaniach Komendy Powiatowej PSP, która realizowała 
określone funkcje. Oprócz działań operacyjnych, dla Komendanta było ważne to, że w okresie w którym 
współpracował z obecną Radą Powiatu jak i po części z poprzednią Radą, przez blisko 7,5 roku, nikt z jego 
ludzi, że wszyscy zawsze wrócili ze zdarzeń w pełnych obsadach bojowych. To jest bardzo ważne   
i związane z tym, że Rada Powiatu swoimi decyzjami inwestowała w ochronę osobistą, w zabezpieczenia, 
które wspomagają działania strażaków. Drugą kwestią, bardzo istotną, jest poprawa pełnienia służby 
strażaków, tutaj są wspólne inwestycje, które wspólnie poczyniono, poprzez decyzję Starosty, poprzez 
wsparcie związane z procedurą przetargową, za to Komendant dziękował składając na ręce Pana Starosty 
podziękowania dla zespołu Pana Starosty. Udało się zrobić rzeczy, które nie były zrobione przez wiele lat, 
m.in. klimatyzacja w obiektach, fotowoltaika, rozbudowa trzcianeckiej jednostki. W tym roku udało się 
pozyskać środki na wykonanie sali konferencyjnej, wideokonferencyjnej, na potrzeby PSP i zarządzania 
kryzysowego. Komendant zasugeruje swojemu następcy, że być może należałoby uhonorować, nazwać tą 
salę, imieniem Pana Władysława Pilawskiego, nestora polskiego pożarnictwa, który w dniu dzisiejszym 
obchodziłby 110 rocznicę urodzin. W związku z tym, że zmierzamy ku końcowi tego roku Komendant 
podziękował za ten rok ale i lata poprzednie, za współpracę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców 
naszego powiatu. Dziękował w imieniu swoim, strażaków PSP i OSP. Życzył wszystkim aby ten rok 
następny był dla wszystkich najlepszy, z tych które były.   
 Przewodniczący Rady korzystając z obecności Komendanta Powiatowego PSP i Komendanta 
Powiatowego Policji na dzisiejszej Sesji, prosił aby przekazali podziękowania wszystkim policjantom,  
druhom, strażakom OSP i tym zawodowym za wszystkie działania prowadzone na rzecz mieszkańców 
powiatu. Praca w Policji czy Straży, to jest praca zespołowa, są to formacje, gdzie jeden na drugiego musi 
liczyć i powinien liczyć, bo tam chodzi o bezpieczeństwo. Jeszcze raz dziękujemy i życzymy powodzenia. 
Oby działania podejmowane w roku 2024 były takie jak do tej pory i ocena społeczna nadal była wysoka.  

Ad.8 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku LVII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 12.10, dziękując radnym za przybycie i udział w Sesji.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała          


